
Őrbottyán Város Önkormányzat Pénzügyi és Településfe jlesztési Bizottságának 

2016. május 25-én, szerdán 08:00 órakor megtartott ülésének 

jegyzőkönyve 

 

46/2016. (V. 25.) számú határozat a jegyz őkönyv hitelesít őről 

47/2016. (V. 25.) számú határozat a napirendi ponto król 

48/2016. (V. 25.) határozat a „József Attila utca ú tmin őség javítására kivitelez ő kiválasztása” 
tárgyban kiírt beszerzési eljárással kapcsolatban. 

49/2016. (V. 25.) határozat az „Erd ősor utca útmin őség javítására kivitelez ő kiválasztása” 
tárgyban kiírt beszerzési  eljárással kapcsolatban.  

50/2016. (V. 25.) határozat 4000 m 3 beton-darálék útmin őség javítás céljára történ ő 
megvásárlásával kapcsolatban  

51/2016. (V. 25.) határozat  a 2016. I. félévi ITET  és Őrbottyán Város Önkormányzata közötti 
Támogatási alszerz ődés jóváhagyásáról  

52/2016. (V. 25.) határozat az „Utca névtáblák kész ítése és kihelyezése” cím ű beszerzési 
eljárásról 

53/2016. (V. 25.) határozat az „Önkormányzati étkez tetési fejlesztések támogatása” cím ű 
pályázatról 

54/2016. (V. 25.) határozat az „Önkormányzati felad atellátást szolgáló fejlesztések támogatása” 
pályázatról 

55/2016. (V. 25.) határozat a „Települési önkormány zatok rendkívüli önkormányzati 
támogatása” pályázatról 

56/2016. (V. 25.) határozat a „Települési önkormány zatok rendkívüli szociális támogatása” 
pályázatról 

57/2016. (V. 25.) határozat az „Épületenergetikai f elhívás a közép-magyarországi régió 
települési önkormányzatai számára” pályázatról 

 

Jegyzőkönyv 

Készült: Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 2016. május 25-én, szerdán 08:00 órakor megtartott üléséről. 

Jelen vannak: Kollár Sándor    bizottsági elnök 

 Csernákné Szoboszlai Szilvia  bizottsági tag 

 Lebek Péter    bizottsági tag  

 Dékány András    bizottsági tag 

 Szántó Veronika   bizottsági tag 

 Kmetty Károly    polgármester 

 Szabó István    alpolgármester 

 Gállné Mezősi Szilvia   jegyző 

 Kiskuti Petra     aljegyző 

 Previák András    Gamesz vezető (8:03-tól) 

 Csapó Károly    OBCSE elnök 

 Benedek Éva    képviselő (8:30-tól) 

 Rohfeld Anita    jegyzőkönyvvezető 
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Meghívó szerinti napirendi pontok:  

Nyílt ülés keretében:  

1. Útminőség javítása a József Attila és az Erdősor utcában és darált beton vásárlása 
útkarbantartáshoz 

2. Támogatási alszerződés jóváhagyása 

3. Döntés az „Utca névtáblák készítése és kihelyezése” című beszerzési eljárásról 

4. Döntés pályázatok benyújtásáról 

5. Egyebek 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Köszöntöm a megjelenteket. Megállapítom, hogy a bizottság 5 
fővel van jelen, határozatképes. Jegyzőkönyv hitelesítésre Szántó Veronika bizottsági tagot kérem fel, 
aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel szavazzon.  

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javasla tot terjesztett el ő a jegyzőkönyv 
hitelesít őről, amelyet a bizottság 5 igen szavazattal, 0 ellens zavazattal és 0 tartózkodással 
elfogadott, majd kihirdette az alábbi határozatot: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 46/2016. (V. 25.) számú határozata a jegyzőkönyv hitelesít őről 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
2016. május 25-én, 08:00 órakor tartandó ülés jegyzőkönyvének hitelesítőéül Szántó Veronika 
bizottsági tagot választja. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke:  Aki elfogadja a mai ülés napirendjét, kérem, kézfelemeléssel 
jelezze. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javasla tot terjesztett el ő a napirendi pontokról, 
melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 0 ellenszava zattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd 
kihirdette az alábbi határozatot: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 47/2016. (V. 25.) számú határozata a napirendi pontokról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
napirendi pontokat az alábbiak szerint: 

 

Nyílt ülés keretében:  

1. Útminőség javítása a József Attila és az Erdősor utcában és darált beton vásárlása 
útkarbantartáshoz 

2. Támogatási alszerződés jóváhagyása 
3. Döntés az „Utca névtáblák készítése és kihelyezése” című beszerzési eljárásról 
4. Döntés pályázatok benyújtásáról 
5. Egyebek 

 
elfogadta. 

1. napirendi pont: Útmin őség javítása a József Attila és az Erd ősor utcában és darált beton 
vásárlása útkarbantartáshoz  

Kollár Sándor a bizottság elnöke:  3 részből áll az előterjesztés, én javaslom, hogy haladjunk végig 
egyesével. Az első része a József Attila utcában az útminőség javítása a Rákóczi utcától a Hunyadi 
utca felé. 189 m hosszú szakaszról van szó. Igazából én csak ezt a 3 hónapot szeretném 
megkérdezni, hogy ez egy ilyen jellegű beruházás, amire a vállalkozó 3 hónap jótállást vállal? 

Previák András Gamesz igazgató:  Igen 3 hónapot vállal a vállalkozó, az tudni kell, hogy az 
autópályákra szoktak 3-4 évet vállalni és az országos közutakra vállalnak 1 évet.  

Szántó Veronika bizottsági tag:  Nekem is ez volt a furcsa én ezért utána néztem az erről szóló 
törvénynek. 

- Batki Gabriella és Károlyfi Levente bejöttek a terembe 8:04-kor. 
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Szántó Veronika bizottsági tag:  Lehet, hogy kevés jótállási idő van rá, de a törvényben 10 év jótállás 
van az ilyen építményekre. Találtam is példát rá, hogy az adott esetben 1 éves garancia lejártjára 
hivatkozva a kivitelező visszautasította a garanciális javítást, majd ügyvédi megkeresés után, erre a 
jogszabályra hivatkozva elérték, hogy a kivitelező az általa kiszabott garanciaidő lejárta után is 
megcsinálta az út javítását.  

Dékány András bizottsági tag:  A garanciavállalás milyen típusú hibákra érvényesíthető? Illetve 
benne van az előterjesztésben 800.000 Ft lakossági költségvállalás. 

Kmetty Károly polgármester:  A lakosok megkerestek január magasságában, azzal az igénnyel, 
hogy ők lakossági hozzájárulást adnának és ezt ők meg is szerveznék. Ez a pénz még nincs 
befizetve, de megállapodtunk abban, hogy az érintett szakaszon lakók ezt befizetik.  

Dékány András bizottsági tag: Hogy jött össze a 800.000 Ft? 

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: Ez egy olyan hozzájárulás, amit az azon a szakaszon lakó ingatlan 
tulajdonosok nagy része önként vállalt. Miután megkerestek minket, utánanéztem annak, hogy hogyan 
lehet ezt kivitelezni. A hivatalos módja az, hogy a képviselő-testület erre egy rendeletet alkot és 
érdekeltségi hozzájárulást vett ki és akkor minden ingatlan tulajdonosnak kötelezettsége ezt befizetni. 
Ezt 2 hónap alatt nem lehet lebonyolítani, ennek az előkészítő munkálatai kicsit tovább tartanak. Én 
elmondtam a József Attila utca képviselőinek az opciókat, hogy mik vannak. Jogszabály nem tiltja, 
hogy ők azt mondják, hogy itt van mondjuk 15 ingatlan és a 15 ingatlannak a tulajdonosai önként 
befizetnek a pénztárba ingatlanonként mondjuk 80.000 Ft-ot az útépítéshez hozzájárulásként. 
Amennyiben a 15 ingatlan közül 3 nem fizeti be, akkor ők nem kötelezhetők arra, hogy befizessék. Ezt 
maguknak kell elintézniük, ők azt mondták, hogy ezt leegyeztetik egymással, önként nagyságrendileg 
800.000 Ft befizetését vállalták. 

Dékány András bizottsági tag: Ha mégsem sikerül beszedni, mert nincs megegyezés, akkor az 
terheli az önkormányzatot? Mivel a kivitelezőt úgy is ki kell fizetni. 

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: Ezt a 800.000 Ft-ot ők mondták, már így jöttek ide a legelső 
megkeresésnél is. Többkörös megbeszélés volt és a legutolsónál is azt mondták, hogy 2-3 ingatlan 
tulajdonossal nem tudták felvenni a kapcsolatot, de az összes többi benne van. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke:  Én javaslom, hogy erre majd mindenféleképpen térjünk majd 
vissza. A beszerzések lebonyolításánál új helyzet van a Gamesz szempontjából, és van nekünk egy 
rendeletünk, ami a jelenlegi konstrukcióra született. Azt gondolom, hogy oda is várjuk azokat a 
javaslatokat, amit, ha úgy gondoljátok mindkét oldalról, hogy a későbbiekben a közös munkát 
gördülékenyebbé és egyszerűbbé teszi, hogy ne kelljen felesleges adminisztratív köröket futni minden 
egyes olyan dologban, aminél nem feltétlenül szükséges. Ezt igazából ti mondjátok meg, erre is majd 
térjünk vissza. Ez a vállalkozó már dolgozott az önkormányzatnak. Szerintem az első részről 
szavazhatunk. Aki a határozati javaslat 1. pontjával egyetért, az kérem, hogy kézfelemeléssel 
szavazzon. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javasla tot terjesztett el ő, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással  elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 48/2016. (V. 25.) határozata a „Józse f Attila utca útmin őség javítására kivitelez ő 
kiválasztása” tárgyban kiírt beszerzési eljárással kapcsolatban. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
határozati javaslatot, mely szerint: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a „József Attila utca útminőség 
javítására kivitelező kiválasztása” tárgyban elfogadja a közbeszerzési bizottság javaslatát. A 
képviselő-testület felhatalmazza az Őrbottyáni GAMESZ igazgatóját a József Attila utca útminőség 
javítására 4.739.562 Ft+ÁFA összegű vállalkozói szerződés megkötésére a K-N Transz Kft-vel (2162 
Őrbottyán, Rákóczi F. u. 72.). 

a képvisel ő-testületnek elfogadásra javasolja. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke:  A második része az előterjesztésnek az Erdősor utca 
útminőségének javítása, erre vannak tervek? Ez viszonylag hosszabb szakasz, ezt átmenő 
közlekedésre használják, a különböző utcák megközelítésére. 
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Kmetty Károly polgármester:  Említetted, hogy átmenő forgalom, alapvetően ennek a 
településrésznek az egyik fő hibája, hogy nincs keresztutca. Amennyiben a Rákóczi utcán bármi 
történik, akkor gyakorlatilag ezen a részen maradna az Erdősor utcának a használata, ami elég rossz 
állapotú, ezért gondoltuk úgy, hogy ezt rendbe hozzuk, hogy kerülőútként is funkcionáljon. 

Szabó István alpolgármester:  Mikor lezárták a vasutat, akkor is nagy gondok voltak, szerintem ez 
egy nagyon jó döntés. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Van-e valakinek kérdése? Aki egyetért a határozati javaslat 2. 
pontjában szereplő határozat tervezettel, az kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javasla tot terjesztett el ő, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással  elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testület Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 49/2016. (V. 25.) határozata az „Erd ősor utca útmin őség javítására kivitelez ő 
kiválasztása” tárgyban kiírt beszerzési eljárással kapcsolatban. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
határozati javaslatot, mely szerint: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy az „Erdősor utca útminőség 
javítására kivitelező kiválasztása” tárgyban elfogadja a közbeszerzési bizottság javaslatát. A 
képviselő-testület felhatalmazza az Őrbottyáni GAMESZ igazgatóját az Erdősor utca útminőség 
javítására 6.795.900 Ft +ÁFA összegű vállalkozói szerződés megkötésére a K-N Transz Kft-vel (2162 
Őrbottyán, Rákóczi F. u. 72.). 

a képvisel ő-testületnek elfogadásra javasolja. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: A harmadik rész pedig a rostálással kapcsolatban merült fel. 

Kmetty Károly polgármester:  A rostálás alapján nekünk 3 frakciónk született, itt ez a darált betonnal 
egyáltalán nem összehasonlítható, gyakorlatilag látszik ennek a szemcse mérete. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: És ennek a tárolása? 

Kmetty Károly polgármester:  Két opció van, az egyik az, hogy a Wienerberger területén tárolnánk, a 
másik, hogy rögtön oda vinnénk, ahol az útjavítás lenne, ez lenne a jobbik megoldás. 

Szántó Veronika bizottsági tag:  Konkrét hely, hogy ezt hova tesszük majd, azt tudjuk már? Vagy ez 
most egy kedvező vétel? 

Previák András Gamesz igazgató:  Ez egy kedvező vétel, én javaslom, hogy vegyük meg, van 
konkrét javaslatom, ki tudnék emelni egy-két utcát.  Fogunk tartani holnap egy megbeszélést, ahol 
javaslatot teszünk arra, hogy hova kellene azt az anyagot beépíteni. 

Szabó István alpolgármester:  Amint a testület dönt a gépvásárlásról és meglesz a gépünk is hozzá, 
akkor ez az anyag azonnal bedolgozható lesz, ez nagy előrelépés lehet. 

Szántó Veronika bizottsági tag:  Földutak és kátyúk vízmentesítésére elég lesz 924.000 Ft? Én 
meglehetősen kevésnek tartom. Az ezek után fennmaradó 1.820.630 Ft ez elég lesz az év 
fennmaradó részében?  

Previák András Gamesz igazgató: A számítás azt mutatja, hogy ha a József Attila utcát és az 
Erdősor utcát  is megcsinálnánk, annak a költségei is benne vannak. A legnagyobb tétel az eddig a 
vasúti töltéskőnek a rostálása volt. A kátyúmentesítésre 1 millió Ft alatti összeget költöttünk. A 
földutakat gyakorlatilag egy földmunkagéppel kapirgáltuk, most már a település összes utcáján végig 
mentünk, de kezdhetjük is előröl. A maradék pénz nem sok mindenre lesz elég. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke:  Átcsoportosításra lehetőség lesz, van még pénz a 
költségvetésben. Aki egyetért a napirend 3-as részével, az kérem kézfelemeléssel szavazzon.  

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javasla tot terjesztett el ő, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással  elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 50/2016. (V. 25.) határozata 4000 m 3 beton-darálék útmin őség javítás céljára 
történ ő megvásárlásával kapcsolatban  
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Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
határozati javaslatot, mely szerint: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a „4000 m3 beton-darálék 
útminőség javítása céljára történő megvásárlásával kapcsolatban” elfogadja az Őrbottyáni GAMESZ 
igazgató javaslatát, és felhatalmazza az Őrbottyáni GAMESZ igazgatóját a vállalkozó szerződés 
megkötésére a Fót-Gép Kft.-vel (2151 Fót, Március 15. u. 4.) bruttó 6.350.000 Ft értékben. 

a képvisel ő-testületnek elfogadásra javasolja. 

2. napirendi pont: Támogatási alszerz ődés jóváhagyása  

Kmetty Károly polgármester:  Ez igazából egy formai dolog, a támogatási alszerződéshez csatolni 
kell a testületi határozatot is.   

Kollár Sándor a bizottság elnöke:  Nekünk csak jóvá kell hagynunk. Aki egyetért vele, kérem 
kézfelemeléssel szavazzon. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javasla tot terjesztett el ő, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással  elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 51/2016. (V. 25.) határozata  a 2016.  I. félévi ITET és Őrbottyán Város 
Önkormányzata közötti Támogatási alszerz ődés jóváhagyásáról  

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
határozati javaslatot, mely szerint: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete az Izotóp Tájékoztató Ellenőrző Társulással 
(székhelye: 2165 Kisnémedi Fő út 5.) az előzetesen véleményezett, megkötött és a határozat 
mellékletét képező Támogatási alszerződést, a hozzátartozó mellékletekkel együtt elfogadja és 
jóváhagyja. Egyúttal felhatalmazza a polgármestert, hogy a Támogatási alszerződés végrehajtását és 
a támogatási összeg elszámolását az önkormányzat nevében ellenőrizze. 

a képvisel ő-testületnek elfogadásra javasolja. 

3. napirendi pont: Döntés az „Utca névtáblák készít ése és kihelyezése” cím ű beszerzési 
eljárásról  

Kollár Sándor a bizottság elnöke:  Két árajánlatunk van, az egyik őrbottyáni, róluk szó volt már a 
vállalkozási fórumon. Bennem az merült fel, hogy a kihelyezést nem lett volna egyszerűbb saját 
berkeken belül megoldani?  

Kiskuti Petra aljegyz ő: Nekik könnyebb ütemezni és végrehajtani, a kihelyezés magába foglalja a 
régi utcanév táblák érvénytelenítését is. Arra nekünk sem felszerelésünk és emberünk sincsen 
szerintem. A vállalkozó ezt komplexen csinálná. 

Dékány András bizottsági tag:  Hány oszlop lenne? 

Kiskuti Petra aljegyz ő: Nem tudni sajnos előreláthatóan, körülbelül 650 táblamennyiség ezt a 
műszaki irodán számolták ki, de nem tudjuk felmérni, hogy mennyi oszlopra lesz szükség, az üres 
telkeken, a sarkokon, ahol mégiscsak ki kell majd rakni az utcanév táblát, ott lesz ezekre szükség. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Egyéb kérdés amennyiben nincs, akkor aki, elfogadásra javasolja 
az előterjesztésben szereplő határozat tervezetet, az kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javasla tot terjesztett el ő, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással  elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 52/2016. (V. 25.) határozata az „Utca  névtáblák készítése és kihelyezése” cím ű 
beszerzési eljárásról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
határozati javaslatot, mely szerint: 

 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy az „Utca névtáblák készítése 
és kihelyezése” című beszerzési eljárásban a Közbeszerzési Bizottság javaslata alapján a CSP Trade 
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Kft-t nyilvánítja az eljárás nyertesének. Felhatalmazza a polgármestert, hogy a CSP Trade Kft-vel a 
keretszerződést megkösse. 

a képvisel ő-testületnek elfogadásra javasolja. 

4. napirendi pont: Döntés pályázatok benyújtásáról  

Kollár Sándor a bizottság elnöke:  Menjünk sorban itt is. Amit látok, hogy az összes pályázathoz az 
önrész a költségvetésben rendelkezésre áll. Az első az óvoda konyhájának korszerűsítése, van-e 
kérdés ezzel kapcsolatban? Amennyiben a bizottság támogatja, hogy a pályázatot beadjuk, az kérem, 
hogy kézfelemeléssel szavazzon. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javasla tot terjesztett el ő, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással  elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 53/2016. (V. 25.) határozata az „Önko rmányzati étkeztetési fejlesztések 
támogatása” cím ű pályázatról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
határozati javaslatot, mely szerint: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy pályázatot nyújt be az 
önkormányzat által működtetett saját konyha infrastrukturális felújítására, fejlesztésére. A biztosítandó 
saját erőt Őrbottyán Város Önkormányzatának 2016. évi költségvetésében a beruházási kiadások 
előirányzat terhére 1.113.106 forint összegben biztosítja. 

a képvisel ő-testületnek elfogadásra javasolja. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke:  A következőben van az ac) az egészségház és a védőnői 
szolgálat, tehát a jelenlegi orvosi rendelő átalakítása, a gyermekorvosnak és a védőnőknek. Ezt 
egyébként is megcsináljuk, ha nem sikerül a pályázat, akkor is.  

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: A határozatban benne van a Damjanich utca pályázata is. 

Kmetty Károly polgármester:  A Damjanich utcához csak annyi kiegészítést tennék, hogy csak olyan 
útra lehet pályázni, aminek bizonyítható szilárd burkolata volt. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Ez meddig tart a Rákóczi úttól? 

Kmetty Károly polgármester: A folyóka-rácsig, van ott egy átkötő, addig tart. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Aki egyetért ezzel a két céllal, az kérem, kézfelemeléssel 
szavazzon. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javasla tot terjesztett el ő, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással  elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 54/2016. (V. 25.) határozata az „Önko rmányzati feladatellátást szolgáló 
fejlesztések támogatása” pályázatról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
határozati javaslatot, mely szerint: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy pályázatot nyújt be az 
„Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatása” című pályázat keretében 

• a gyermekorvosi rendelő és védőnői szolgálat épületének felújítására, 
• a Damjanich utca szilárd útburkolatának felújítására, karbantartására. 

A biztosítandó saját erőt Őrbottyán Város Önkormányzatának 2016. évi költségvetésében a 
beruházási kiadások előirányzat terhére a gyermekorvosi rendelő és védőnői szolgálat épületének 
felújítására bruttó 485.663 forint összegben, a Damjanich utca szilárd útburkolatának felújítására 
bruttó 1.019.333 forint összegben, azaz összesen 1.504.996 forint összegben biztosítja. 

a képvisel ő-testületnek elfogadásra javasolja. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: A következő a rendkívüli önkormányzati támogatás, a peres 
ügyeknek a finanszírozására.  
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Szántó Veronika bizottsági tag:  Ha a Pető ügyben mégis csak a javunkra ítélnének, akkor mi a cél? 

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: Akkor nem vesszük fel ezt az összeget, vagy ha már átutalták, akkor 
visszautaljuk.. A fizetés felfüggesztését kértük ebben az ügyben. Nagyon régóta folyik a per, ez most 
már a másodfok volt. Egyszer fizettünk már egy jogerős ítélet alapján 4 millió Ft plusz kamatait. Most a 
Budapest Környéki Közigazgatási és Munkaügyi Bírósága hozott egy ítéletet, amiben 16.800.000 Ft-ra 
emelte a kártérítésnek az összegét. Nyílván ebből le kell vonni, amit kifizettünk már. Így 
nagyságrendileg 12 millió Ft az alap plusz ennek a kamatai, ez a mai nappal 24.065.678 Ft. 

Szabó István alpolgármester:  Tudjuk, hogy ki és mit hibázott? 

Kmetty Károly polgármester:  Szerintem a magyar jogrend hibázik, hiszen arról szólt a per, hogy 1 
milliárd Ft-ra perelték az önkormányzatot, azért mert amikor ez az átsorolás történt, akkor bizonyos 
fejlesztési elképzeléseket, úgymond keresztülhúzott az önkormányzat és erre perelték be az 
önkormányzatot. Semmit nem tudtak felmutatni, hogy milyen fejlesztési tervük van, csak a fejükben 
benne van. Gondolom, úgy volt vele a bíróság, hogy az 1 milliárd még is csak sok, de azért kapjon 
valamit. Nem azt vizsgálta, hogy jogos volt, vagy sem, hanem, hogy had kapjon valamit. Amennyiben 
tudta volna bizonyítani, akkor olyan 1 milliárd körül járnánk. 

Dékány András bizottsági tag: A kamatot honnan számoljuk? 

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: 2001. augusztus 1-től kell számítani a kamatot.  

Kmetty Károly polgármester: Természetesen ennyiben nem hagyjuk, van egy jogerős végzés és a 
kúrián megpróbáljuk megtámadni, jelenlegi állapotban fizetési pozícióban vagyunk. 

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: Kértük a fizetésnek, a végrehajtásnak a felfüggesztését.  

Kollár Sándor a bizottság elnöke:  Amennyiben a bizottság támogatja, hogy a pályázatot beadjuk, az 
kérem, hogy kézfelemeléssel szavazzon. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javasla tot terjesztett el ő, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással  elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 55/2016. (V. 25.) határozata a „Telep ülési önkormányzatok rendkívüli 
önkormányzati támogatása” pályázatról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
határozati javaslatot, mely szerint: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy pályázatot nyújt be a 
„Települési önkormányzatok rendkívüli önkormányzati támogatása” című pályázat keretében 
12.044.761 Ft + kamatai összegű jogerős, végrehajtható bírósági ítélet alapján Őrbottyán Város 
Önkormányzatát terhelő fizetési kötelezettség teljesítéséhez. 

a képvisel ő-testületnek elfogadásra javasolja. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke:  A következő pedig, amire tavaly is pályáztunk a segélyek. Aki 
ezzel a határozat tervezettel egyetért, kérem, kézfelemeléssel szavazzon. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javasla tot terjesztett el ő, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással  elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 56/2016. (V. 25.) határozata a „Telep ülési önkormányzatok rendkívüli szociális 
támogatása” pályázatról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
határozati javaslatot, mely szerint: Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, 
hogy pályázatot nyújt be a „Települési önkormányzatok rendkívüli szociális támogatása”című pályázat 
keretében Őrbottyán Város Önkormányzata által nyújtott, a szociális ellátásokról és a szociális 
igazgatásról szóló 1993. évi III. törvény 45. §-a szerinti települési támogatások 2016. évi kifizetéséhez. 

a képvisel ő-testületnek elfogadásra javasolja. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke:  A következő az épületenergetikai felhívás, ebben a polgármesteri 
hivatal és az általános iskola épületének az energetikai felújítása van benne, aki ezzel egyetért az 
kérem kézfelemeléssel jelezze. 
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- Benedek Éva bejött a terembe 8:30-kor. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javasla tot terjesztett el ő, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással  elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testület Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 57/2016. (V. 25.) határozata az „Épül etenergetikai felhívás a közép-
magyarországi régió települési önkormányzatai számá ra” pályázatról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
határozati javaslatot, mely szerint: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy pályázatot nyújt be az 
„Épületenergetikai felhívás a közép-magyarországi régió települési önkormányzatai számára” című 
pályázat keretében 

a) a polgármesteri hivatal épületének, és 

b) az általános iskola épületének energetikai felújítására 

a képvisel ő-testületnek elfogadásra javasolja. 

5. napirendi pont: Egyebek  

Kollár Sándor a bizottság elnöke:  Az Egyebek napirend keretében van-e valakinek mondanivalója? 
Ha nincs akkor köszönöm a munkát és a mai ülést bezárom. 

Mivel több napirendi pont nem volt Kollár Sándor a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 
elnöke megköszönte a részvételt és az ülést 8:31 ór akor bezárta. 

 

Kollár Sándor Szántó Veronika 

bizottsági elnök bizottsági tag 

 jegyzőkönyv hitelesítő 

 


